

## **LARRY LEE**

Managing Director, Chief Representative - China

Barclays Global Investors



Larry Lee is Managing Director and Chief Representative - China, Barclays Global Investors (“BGI”). Mr. Lee is responsible for developing and expanding BGI’s presence in China across all parts of the company’s business, stakeholder relationships and potential product initiatives such as QFII and QDII.

Mr. Lee has over 13 years of experience in international capital markets. He has participated in many syndicated loans, debt issuances and project finance involving both Chinese companies and multinationals. Prior to joining BGI in 2008, Mr. Lee was Managing Director and Head of China at Fitch Ratings. He also served as the President and CEO of China Lianhe Credit Ratings Co., Ltd., Fitch’s joint venture in China. Before Fitch, Mr. Lee was Citigroup’s Vice President/Director of Global Fixed Income Markets and Asia Pacific Syndicated Loans. Mr. Lee has also worked as a consultant for various Fortune 500 US companies, including the Capital Group, McDonalds, and Southern California Edison, providing strategic and operational advice.

Mr. Lee has been a frequent speaker at major international and national forums and conferences. He was also a guest lecturer at Tsinghua University, Beijing and the Graduate School of the People’s Bank of China. In 2008, Mr. Lee received the “China Top Ten Economic Talents” award for his contributions to the healthy development of China’s capital market.

Mr. Lee received his MBA from Columbia University in New York. He also holds a Bachelor of Science in Computer Science from the University of Wisconsin - Madison.

## 李运建 (LARRY LEE)

董事总经理，中国首席代表

巴克莱国际投资管理



李运建先生，现任巴克莱国际投资管理(“BGI”)董事总经理，中国首席代表，主要负责BGI在中国大陆地区的业务拓展、建立客户关系以及包括QFII和QDII的产品研发。

李先生已有10余年丰富的资本市场经验，曾参与多家中国及国际企业和金融机构的银团贷款、债券发行、项目融资等资本市场集资项目。在2008年加入BGI前，李先生为惠誉评级董事总经理和中国区总裁，并兼任惠誉评级在中国的合资公司联合资信评估有限公司的总裁及首席执行官。在此之前，李先生任花旗银行亚太银团贷款部和全球固定收益资本市场部的副总裁及总监等职务。

在任职花旗银行之前，李先生曾担任多个美国500强企业的顾问，包括Capital Group, 麦当劳, Southern California Edison 等大型企业，并为它们提供战略和运营咨询。

李先生多次获邀在国际国内等重要论坛及大型会议上发表演讲，并曾在清华大学、中国人民银行研究院等知名学府担任客座讲师。由于他为中国资本市场健康发展做出的杰出贡献，李先生荣获“2008年中国十大中华经济英才”特别奖，组委会表彰李先生是中国经济国际化的优秀金融英才。

李先生毕业于著名的美国哥伦比亚大学及威斯康星大学麦迪逊分校，分别获得工商管理硕士学位和计算机科学学士学位。